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Z APISNIK

9. seje Odbora za druzbene dejavnosti (v nadaljevanju: ODD) pri Obcinskem svetu Obcine Mirna, ki 
je bila v torek, 2. junija 2020 ob 16:00 v sejni sobi Obcine Mirna, Glavna cesta 28, Mirna.

Prisotne clamce in clam ODD: Irena Dim, Blanka Rust, Barica Kraljevski, Matjaz Ozek in Matej Zupan. 
Odsotni: /
Ostali prisotni: Valeriia Jarm, obcinska uprava

Sejo je vodila predsednica ODD Irena Dim, ki je najprej ugotovila, da so prisotni vsi clani odbora in da je 
odbor sklepcen ter da bo glasovanje potekalo javno z dvigom rok. Predsednica je pozvala clane ODD k 
razpravi o dnevnem redu oz. k podaji predlogov za dopolnitev dnevnega reda ali za umik took z dnevnega 
reda, ki je bil poslan z vabilom:

1. Pregled in potrditev zapisnika 8. seje z dne 12.02.2020
2. Predlog Odloka o spremembah in dopolmtvah odloka o proracunu Obcine Mirna za leto 2020 - 

rebalans 1
3. Zakljucni racun proracuna Obcine Mirna za leto 2019
4. Razno

Clani odbora so se s tern strinjali in predsednica je podala na glasovanje sledeci dnevni red:

GLASOVANJE: od 5 navzocih clanov odbora je giasovalo ZA:5, PROTkO.

K1. tocki:
Pregled in potrditev zapisnika 8. seje z dne 12.02.2020

Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je predsednica odbora predlagala, da se sprejme naslednji sklep:

SKLEP:
Potrdi se zapisnik 8. seje Odbora za druzbene dejavnosti z dne 12.2.2020.

GLASOVANJE: od 5 navzocih clanov odbora so glasovali ZA: 5, PROTI: 0.

K 2. tocki:
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o proracunu Obcine Mirna za leto 2020 - rebalans 1
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Predsednica ODD je pozvala Valerijo Jarm je obrazlozi gradivo, ki je predlagala, da se pregledajo vse 
proracunske postavke, ki vsebinsko nanasajo na druzbene dejavnosti in se spreminjajo.

Blanka Rust je vprasala glede pristojnosti delovnega telesa, saj je na prvi strani predloga za obravnavo na 
seji obcinskega sveta zapisano, da sta pristojni delovni telesi pri proracunu oziroma rebalansu proracuna 
odbor za proracun in lokalno samoupravo ter statutarno pravna komisija. Ob taki dolocitvi pristojnih delovnih 
teles odbor za druzbene dejavnosti m pnstojno telo za obravnavo predlozenega gradiva. Enako velja za 
obravnavo zakljucnega racuna. Predlaga, da bi odbor za proracun kot prvi odbor obravnaval proracun 
oziroma rebalans proracuna nato pa ostali odbori. Predlaga, da se navedeno pregleda in poda obrazlozitev

Valerija Jarm pove, da odbor za druzbene dejavnosti pregleda proracunske postavke, ki se nanasaio na 
pnstojnost druzbenih dejavnosti in da se bo izpostavljeno obrazlozilo na odboru za proracun oziroma 
obcinskem svetu.

Clani odbora so se pregledali spremembe po proracunskih postavkah, izpostavljeno je bilo, da se gre za 
uskladitev planiranih sredstev na prihodkovni in odhodkovni strani zaradi epidemije covid 19, na projektu 
»Vzdrzevanje OS Mima« se planirajo sredstva v visini 85.000,00 EUR, ta se povisujejo za 55.000 EUR za 
ureditev dveh dodatnih prostorov v OS Mima, sredstva za placilo razlike v cem med ceno programa in placili 
starsi se povecujejo za 20.000 EUR, sredstva za javne razpise na podrocju sporta, kulture, socialnega in 
zdravstvenega varstva ter otroske in mladinske dejavnosti se znizujejo za 20 %.

Matej Zupan je dejal, da klub temu, da sportna drustva niso izvajala programov v casu epidemije (pn cemer 
so jih nekateri izvajali na daljavo), bodo imeli veliko stroskov in se v povprecju ne znizujejo vsi stroski za 
20%. na primer prijavnine na sportna tekmovanja in obnova licenc in podobno.

Po krajsi razpravi in mnenju Mateja Zupana, da bi sredstva za javne razpise na podrocju druzbenih, in sicer 
na proracunskih postavkah 1807 (sofinanciranje programov kulturnih drustev in drugih zdruzenj na podrocju 
kulture), 1815 (sofinanciranje programov sportnih drustev), 1822 (sofinanciranje dejavnosti drustev, ki 
delujejo z mladimi) ter 2008 (sofinanciranje programov drustev na podrocju socialnega varstva) znizala za 
10 % in ne za 20%, so se clani odbora o tern strinjali.

Glede uravnotezenosti predloga pa je Blanka Pust dejala, da se bodo manjkajoca sredstva nasla na drugih 
postavkah, saj skupaj ne gre za izjemno velik znesek.

Nadaljnje razprave ni bilo zato je predsednica ODD podala na glasovanje:

Odbor za druzbene dejavnosti predlaga Obcinskemu svetu Obcine Mirna, da sprejme naslednja sklepa

1. Obcinski svet Obcine Mirna sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka proracunu 
Obcine Mirna za leto 2020 z naslednjo spremembo: sredstva za javne razpise na 
proracunskih postavkah 1807 (sofinanciranje programov kulturnih drustev in drugih 
zdruzenj na podrocju kulture), 1815 (sofinanciranje programov sportnih drustev), 1822 
(sofinanciranje dejavnosti drustev, ki delujejo z mladimi) ter 2008 (sofinanciranje programov 
drustev na podrocju socialnega varstva) se glede na sprejeti proracun za leto 2020 znizajo 
za 10% in ne za 20%.

GLASOVANJE: od 5 navzocih clanov odbora je glasovalo ZA:5, PROTI:0
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2. Sprejme se Sklep o zadolzitvi za leto 2020 v predlozeni vsebini.

GLASOVANJE: od 5 navzocih clanov odbora je glasovalo ZA:2, PROTI:3.

K 3. tocki
Zakljucni racun proracuna Obcine Mima za leto 2019

Predsednica odbora Irena Dim je predlaga, da se predstavi gradivo. Blanka Pust je izpostavila dilemo o 
pristojnosti odbora za druzbene dejavnosti glede na zapisano na prvi strani gradiva za obravnavo na 
obcinskem svetu in da clani odbora za druzbene dejavnosti ne morejo glasovati o navedenem sklepu, da 
predlagajo obcinskemu svetu sprejetje zakljucnega racuna, pac pa gre za seznanitev o zakljucnem racunu 
s podrocja druzbenih dejavnosti.

Valerija Jarm je povzela realizacijo iz zakljucnega racuna na podrocju druzbenih dejavnosti.

Nadaljnjih vprasanj ni bilo, zato je predsednica Irena Dim predlagala, da odbor za druzbene dejavnosti 
sprejeme naslednji sklep:

Odbor za druzbene dejavnosti se je seznanil z realizacijo proracunskih postavk, ki jih vsebinsko 
pokriva odbor za druzbene dejavnosti.

GLASOVANJE: od 5 navzocih clanov odbora je glasovalo ZA:5, PROTkO.

K 4. tocki
Razno

Blanka Pust je povedala, da je bil na izredni seji (ki je potekala po skypu zaradi epidemije covid-19) sprejet 
nov sklep o novih cenah storitve Pomoc druzini na domu. Zaradi visje cene je predlagala visjo subvencijo, in 
sicer 70%, kar je bilo tudi potrjeno.

Nadaljnje razprave ni bilo.

Seja je bila zakljucena ob 17:15.

predsednica Odbora za druzbene dejavnosti 
Irena Dim

zapisala: 
Valerija Jarm
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Stevilka: 032-00023/2018- 
Datum: 3.6.2020

Z APISNIK

4. seje Komisije za podelitev priznanj Obcine Mirna (v nadaljevanju: KPP), ki je bila v sredo, 3. 6. 2020 ob 
15:00 uri v sejni sobi Obcine Mirna, Glavna cesta 28, Mirna.

Prisotne clanice in clani KPPI: Anton Kasic, Tomaz Zorc, Irena Dim, Anton Kotar;

Odsotni: Niko Borstnar (opraviceno);

Ostali prisotni:
Lidija Uhan- OU Obcine Mirna;

Sejo je vodil predsednik komisije KPP, Anton Kasic, ki je najprej ugotovil sklepcnost: prisotni so stirje clani KPP in 
podala na glasovanje dnevni red, kot je bil posredovan s sklicem seje:

1. Pregled in potrditev zapisnika 3. (dopisne) seje z dne 17.5.2019
2. Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Obcine Mima v letu 2020
3. Razno

GLASOVANJE: od 4 navzocih clanic in clanov komisije je glasovalo ZA: 4, PROTI: 0.

K1. tocki:
Pregled in potrditev zapisnika 3. (dopisne) seje z dne 17. 5.2019

Pripomb na zapisnik in razprave ni bilo, zato je predsedujoci predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Potrdi se zapisnik 3. (dopisne) seje Komisije za podelitev priznanj z dne 17.5.2019.

GLASOVANJE: od 4 navzocih clanov odbora je glasovalo ZA: 4, PROTLO.

K2. tocki:
Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Obcine Mirna v letu 2020

Predsednik KPP je obrazlozil potek podelitve priznanj: priprava in objava javnega poziva, pregled prispelih vlog, 
priprava predloga za glasovanje na OS in podelitev priznanj.

KPP je natancno pregledala vlozene predloge in obrazlozitve.
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RAZPRAVA:
V razpravi so clani KPP diskutirali o posameznih vlogah, oblikovali predlog za podelitev priznanj in obrazlozena 
mnenja;

predlagatelj Vrsta
priznanja

ime in priimek 
kandidata za 
priznanje

pisni
predlog

obrazlozitev soglasje pravocasnost OPOMBAzap.
st.

1. Zoran Remic, podzupan plaketa Janez Bracko DA DA- skromna DA DA-12.3.2020 20.5.2020 Zoran 
predlog umakne

2. PKI barvanje d.o.o.,
David Jeric

plaketa Bostjan
Kolenc

DA DA- skromna DA DA- 30.3.2020

3. Anton Kasic zahvala Srecko
Kriznik

DA DA DA DA- 25.3.2020

4. Andrej Zupancic, PGD 
Sevnica

zahvala PGD Selo DA DA DA DA- 27.3.2020

V razpravi so clani KPP pripravili predlog prejemnikov priznanj, ki se ga posreduje na naslednjo sejo Obcinskega 
sveta.

Po koncani razpravi je predsednik KPP predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Clani Komisije za podelitev priznanj predlagajo Obcinskemu svetu Obcine Mirna, da sprejme1.

naslednji sklep:

1.1 V letu 2020 se podeli tri priznanja.

1.2 Priznanja Obcine Mirna v letu 2020 prejmejo:
- Bostjan Kolenc - plaketo Obcine Mirna
- Srecko Kriznik - zahvalo Obcine Mirna
- PGD Selo - zahvalo Obcine Mirna

2. Priznanja bo podelil zupan na osrednji prireditvi ob praznovanju obcinskega praznika v letu 2020.

GLASOVANJE: od 4 navzocih clanic in clanov komisije je glasovalo ZA:, PROTI: 0;

K3. tocki
Razno

Razprave ni bilo.

Sejaje bila zakljucena ob 15.15 uri.

zapisala: 
Lidija Uhan

predsednik KPP 
Anton Kasic
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Datum: 1.6.2020

Z APISNIK

6. seje Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju: OOP) pri Obcinskem svetu Obcine Mirna, ki je 
bila v ponedeljek, 6. junija 2020, ob 15. uri v sejni sobi Obcine Mirna, Glavna cesta 28, Mirna.

Prisotni clani OOP: Ales Staric (predsednik), Janez Bracko, Anton Mirt, Anton Kasic, Vojko Strmole in Jozko 
Tomsic
Opraviceno odsoten: Milan Skufca

Ostali prisotni:
mag. Stefan Velecic - visji svetovalec 
Davorin Fink - visji svetovalec

Sejo je v skladu z dolocili drugega odstavka 27. clena Statuta Obcine Mirna (Uradno glasilo slovenskih 
obcin st. 21/2011, 16/2016) vodil predsednik OOP Ales Staric, ki je najprej pozdravil prisotne in ugotovil 
sklepcnost. Na zacetku seje je bilo prisotnih 5 clanov odbora, sklepcnost je bila zagotovljena, zato je 
predlagal, da se sprejme naslednji

Dnevni red:

1. Pregled in potrditev zapisnika 5. seje z dne 09.12.2019
2. Predlog letnega nacrta ravnanja s stvarnim premozenjem Obcine Mirna za leto 2020 • 

seznanitev
3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o proracunu Obcine Mirna za leto 2020 

- rebalans 1
4. Zakljucni racun proracuna Obcine Mirna za leto 2019
5. Razno

GLASOVANJE: od 6 navzocih clanov odbora je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0.

K1. tocki:
Pregled in potrditev zapisnika 5. seje z dne 09.12.2019

Pripomb na zapisnik in razprave ni bilo, zato je predsednik predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Potrdi se zapisnik 5. seje Odbora za okolje in prostor z dne 09.12.2019.
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GLASOVANJE: od 6 navzocih clanov odbora je glasovalo ZA: 6 PROTI: 0.

K 2. tocki:
Predlog letnega nacrta ravnanja s stvarnim premozenjem Obcine Mirna za leto 2020 - 2. sprememba
Fred obravnavo 2. spremembe letnega nacrta ravnanja s stvarnim premozenjem Obcine Mirna za leto 2020 
so clani odbora bili seznanjeni z gradivom 1. spremembe letnega nacrta ravnanja s stvarnim premozenjem 
Obcine Mirna za leto 2020. Predlog 2. spremembe je prisotnim predstavil Stefan Velecic. V nadaljevanju je 
v razpravi g. Vojko Strmole izpostavil, da odbor ni bil seznanjen z nakupom zemljisca in objekta, kateri je 
namenjen za gradnjo vrtca. Zanimalo ga je, na kaksen nacin je potekal nakup, kaj je bila osnova za 
dolocitev cene? Ker dodatne razprave po tej tocki ni bilo, je predsednik odbora podal na glasovanje 
naslednji predlog:

Odbor za okolje in prostor predlaga Obcinskemu svetu Obcine Mima, da sprejme naslednji

SKLEP:
Obcinski svet Obcine Mirna se seznani z Letnim nacrtom ravnanja s stvarnim premozenjem 
Obcine Mirna za leto 2020 - 2. sprememba, ki ga sprejme zupan na podlagi 20. clena Odloka o 
proracunu Obcine Mirna za leto 2020 (UGSO, st. 3/2019).

GLASOVANJE: od 6 navzocih clanov odbora je glasovalo ZA: 5 PROTI: 1.

K 3. tocki:
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o proracunu Obcine Mirna za leto 2020 - 
rebalans 1

Clanom odbora sta Stefan Velecic in Davorin Fink obrazlozila Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proracunu Obcine Mirna za leto 2020, rebalans 1-2020, vezane na glavne programe proracuna st. 
13 - Cestni promet in infrastruktura, 15 - Varovanje okolja in 16 - Prostorsko planiranje in stanovanjsko 
komunalna dejavnost.

Sirse razprave ni bilo, zato je predsednik OOP podal na glasovanje naslednji predlog:
Odbor za okolje in prostor predlaga Obcinskemu svetu Obcine Mirna, da sprejme naslednja

SKLEPA:
1. Obcinski svet Obcine Mirna sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proracunu Obcine Mirna za leto 2020 v predlozeni vsebini,
2. Sprejme se Sklep o zadolzitvi za leto 2020 v predlozeni vsebini.

GLASOVANJE: od 6 navzocih clanov odbora je glasovalo ZA: 5 PROTI: 1.

K 4. tocki:
Zakljucni racun proracuna Obcine Mirna za leto 2019
Predlog zakljucnega racuna je clanom odbora predstavil Stefan Velecic. Izpostavljena so bila podrocja, za 
katera ima pristojnosti OOP, in sicer 13 - Cestni promet in infrastruktura, 15 - Varovanje okolja in 16 - 
Prostorsko planiranje in stanovanjsko komunalna dejavnost.
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Sledila je razprava, v kateri je g. Vojko Strmole izrazil dilemo, da je placilo projektne dokumentacije za 
kolesarsko povezavo Trebnje-Mima-Mokronog bilo neupraviceno, glede na to, da je izgradnja le-te 
prestavljena za nedolocen cas.
V nadaljevanju je predsednik Odbora za okolje in prostor podal na giasovanje naslednji predlog: 
OOP predlaga Obcinskemu svetu Obcine Mima, da sprejme naslednji

SKLEP:
Sprejme se zakljucni racun proracuna Obcine Mirna za leto 2019.
GLASOVANJE: od 6 navzocih clanov odbora je glasovalo ZA: 6 PROTI: 0.

K 5. tocki:
Razno
G. Tomsica je zanimalo v kaksni fazi je prodaja gradu Mirna, kako potekajo aktivnosti za gradnjo obvoznice 
in kako je s tozbo, ki jo je vlozilo podjetje GOP, d.o.o. proti Komunali Trebnje, d.o.o.?
V nadaljevanju sta mu g. Velecic in g. Fink podala informacije na zastavljena vprasanja, in sicer:
Grad Mirna je v fazi prodaje; aktivnosti na pripravi dokumentacije oz. pripravi na izgradnjo obvoznice tecejo 
(zakljucuje se projektna dokumentacija za pridobitev gradbenega dovoljenja, priceli so se odkupi objektov in 
zemljisc na trasi bodoce ceste, katere je prevzela drzava - DRSI; izdelana je in oddana novelacija poplavne 
studije za Mirno na DRSV).
Tozba podjetja GOP,d.o.o. - Komunala Trebnje, d.o.o.; Sodisce je sprejelo sklep o postavitvi izvedenca s 
podrocja meroslovja, ki bo ugotovil mnenje o verodostojnosti podatkov merilca pretoka tozene stranke. One 
12.3.2020 je bil opravljen ogled merilca pretoka na ON v prisotnosti predstavnikov pravdnih strank. V 
prihodnjih mesecih pricakujemo, da bo izvedenec izdelal mnenje, na katerega bosta pravdni stranki lahko 
podali pripombe. Nadaljevanje postopka je odvisno od ugotovitev izvedenca.
G. Bracko je izpostavil problematiko neurejenosti obvestilne signalizacije na Mirni (stara, neprimerna).
G. Velecic mu je pojasnil, da je ravno danes CGP, d.d. pricelo z deli na postavitvi TOS (turisticne obvestilne 
signalizacije) ob regionalnih cestah v obmocju naselja Mirna, s katero se oznacijo vsi javni in pomembnejsi 
objekti - s simboli in smerokazi.

Seja je bila zakljucena ob 16.30

zapisal:
Stefan Velecic predsednik Odbora za okolje in prostor 

Ales Staric
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Z APISNIK

6. seje Odbora za gospodarstvo (v nadaljevanju: OG) pri Obcinskem svetu Obcine Mima, ki je bila v 
sredo, 3. junija 2020 ob 16.00 uri v sejni sobi Obcine Mirna, Glavna cesta 28, Mirna.

Prisotne clanice in clani OG: Tomaz Zorc (predsednik), Ales Staric, Jozko Dim, Anton Mirt, Vladimir Stopar
Odsotni: -

Ostali prisotni:
Elvira Zagar, OU Obcine Mirna

Sejo je vodil predsednik OG Tomaz Zorc, ki je naprej ugotovil, da so prisotni vsi clani in da je odbor 
sklepcen ter da bo glasovanje potekalo javno z dvigom rok. Ker je prislo do tipkarske napake pri sklicu seje, 
je predsednik podal na glasovanje naslednji

SKLEP 1/6:
Zaporedna stevilka redne seje Odbora za gospodarstvo se ustrezno prestevilci na 6. redno sejo, saj 
je bila 5. seja izvedena kot dopisna seja.

GLASOVANJE: od 5 navzocih clanov odbora je glasovalo ZA: 5, PROTI: 0.

Predsednik je pozval clane OG k razpravi o dnevnem redu oz. k podaji predlogov za dopolnitev dnevnega 
reda aii za umik tock z dnevnega reda, ki je bii poslan z vabilom. V razpravi se je obravnavala dopolnitev 
dnevnega reda v 1. tocki, da se bo poleg potrditve zapisnika 4. seje, potrjeval tudi zapisnik 5. seje, ki je bila 
izvedena kot dopisna seja. Predsednik OG Tomaz Zorc je podal na glasovanje dnevni red, po sprejetju 
popravka v 1. tocki:

1. Pregled in potrditev zapisnika 4. seje z dne 9.12. 2019 in 5. seje (dopisne) z dne 18. 5. 2020
2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proracunu Obcine Mirna za leto 2020 - 

rebalans 1
3. Zakljucni racun proracuna Obcine Mirna za leto 2019
4. Razno.

GLASOVANJE: od 5 navzocih clanov odbora je glasovalo ZA: 5, PROTI: 0.

K1. tocki:
Pregled in potrditev zapisnika 4. seje z dne 9.12.2019 in 5. seje (dopisne) z dne 18.5.2020
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Predsednik OG je clane odbora pozval k predlozitvi morebitnih pripomb, sprememb, dopolnitev na 
predlozena zapisnika sej OG.

Razprave ni bilo, zato je predsednik predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP 2/6:
1. Potrdi se zapisnik 4. seje Odbora za gospodarstvo z dne 9.12.2019

GLASOVANJE: od 5 navzocih clanov odbora je glasovaio ZA: 5, PROTI: 0.

2. Potrdi se zapisnik 5. seje (dopisne) Odbora za gospodarstvo z dne 18.5.2020

GLASOVANJE: od 5 navzocih clanov odbora je glasovaio ZA: 5, PROTI: 0.

K 2. tocki:
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proracunu Obcine Mirna za leto 2020 - 
rebalans 1

Elvira Zagar je predstavila gradivo v predlozeni vsebini in obrazlozila proracunske postavke, kjer je z 
rebalansom 1 prislo do sprememb.

Razprava:
Tomaz Zorc: zanimalo ga je stanje projekta Razgledni stolp na Debencu.

Elvira Zagar je razlozila, da je projektna dokumentacija izdelana, prav tako je pridobljeno gradbeno 
dovoljenje, sredstva, ki so zagotovljena v proracunu Obcine Mirna za leto 2020 pa so namenjena placilu 
postavitve temeljne plosce.

Vladimir Stopar: zanimalo ga je, ce je formirana skupina, ki bi vodila projekt izgradnje Razgledni 
stolp na Debencu.

Elvira Zagar je povedala, da je operativni delavec na projektu s strani obcinske uprave Davorin Fink, 
podatka o uradni formiranosti delovne skupine, ki bi vkljucevala tudi clane mirnskih drustev nima. Povedala 
je, da bo vprasanje predala sodelavcu, odgovor pa bodo prejeli na prihodnji seji OS.

Po koncani razpravi je predsednik OG podal na glasovanje naslednji sklep:

Odbor za gospodarstvo predlaga Obcinskemu svetu Obcine Mirna, da sprejme naslednji

SKLEP 3/6:
1. Obcinski svet Obcine Mirna sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proracunu 
Obcine Mirna za leto 2020 v predlozeni vsebini.
2. Sprejme se Sklep o zadolzitvi za leto 2020 v predlozeni vsebini.

GLASOVANJE: od 5 navzocih clanov odbora je glasovaio ZA: 5, PROTI: 0.

2



K 3. tocki:
Zakljucni raoun proracuna Obcine Mima za leto 2019
Elvira Zagar je obrazlozila predlozeno gradivo; izpostavila je realizacijo po skupinah kontov v letu 2019.

Razprave ni bilo, zato je predsedujoci podal na glasovanje:

SKIER 4/6:
Sprejme se Zakljucni racun proracuna Obcine Mirna za leto 2019.

GLASOVANJE: od 5 navzocih clanov odbora je glasovalo ZA: 5, PROTI: 0.

K 4. tocki:
Razno:

Jozko Dim ie poudaril nevamost na drzavni cesti, kjer so izbrisani prehodi za pesce.
Ales Staric in Anton Mirt sta razlozila celotno situacijo in predstavila ukrepe, ki sta jih izvajala kot 
clana Obcinskega sveta.
Ales Staric ie povedal, da bo problematiko izpostavil na seji OS in pozval k morebitni prestavitvi 
izvajanja programov glasbene sole v druge prostore, s cimer bi zmanjsali nevarnost za otroke pri 
preckanju drzavne ceste.

Po koncani razpravi je predsednik OG sejo zakljucil ob 16.45 uri.

zapisala: 
Elvira Zagar^

predsednik Odbora za gospodarstvo 
Tomaz Zorc
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